
   
 
Interpellation från Cecilia Forss (M) till Erik Pelling (S) om 
kommunikatörer i kommunen 
 
Idag finns det brister i hur kommunen kommunicerar, främst kopplat till politiska 
frågor. Kommunikationsstaben har diskuterats återkommande under åren, nu senast 
när en inhyrd kommunikationskonsult stoppade en rektor från att genomföra en 
intervju med SVT.  
 
Kommunens kommunikation ska vara saklig och utan värderingar och inte sprida 
politikens budskap.  
 
Den 5 oktober 2021 skrev en representant för kommunens många kommunikatörer i 
lokaltidningen: 
 
”Genom att sprida kunskap, förändra attityder och påverka beteenden kan 
professionell kommunikation skapa värde på flera olika sätt.” 
 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga följande:  
 
• Varför skall kommunen arbeta med att förändra medborgares attityder?  
 
• Vilka värden kan det skapa? 

 
• Står kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling bakom kommunikatörsbudskapet 

som anfördes i UNT? 
 
 
 
 
Cecilia Forss (M) 
5 oktober 2021 
 
 
 


